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Zápisnica 

napísaná na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Cerovej, konanom dňa 

27.03.2024 o 17:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu Cerová 

Prítomní : Ing. Ján Čerešník – starosta obce                    

Prítomní poslanci OZ: PhDr. Pavol Mihály, Ing. Vladimír Nemec, Renát Dudek, Ing. 

Rastislav Ďuriš,  Ing. Anton Veteška, Rastislav Petráš,  Pavol Chovanec, Mgr. Barbora 

Krištúfková, PaedDr. Božena Malichová, Mgr. Štefan Huťťa – hlavný kontrolór  

Ospravedlnení: ---------------------- 

Ostatní prítomní: občania 

Program zasadnutia v zmysle pozvánky: 

1. Otvorenie zasadnutia 

a. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

b. Kontrola uznesení 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 

3. Návrh zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 

4. Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

5. Návrh členov do rady školy 

6. Zápisy do kroniky obce za roky 2016, 2017 a 2022. 

7. Plat starostu obce 

8. Rôzne.  

9. Diskusia. 

10. Uznesenia a záver. 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

     Starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatoval, že je prítomných 9 poslancov z celkových 9, čo znamená, 

že zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. Začiatok zasadnutia o 17:02 hod. 

      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia a zapisovateľku Alenu Romanovú – 

pracovníčku obecného úradu, za overovateľov sú určení Ing. Anton Veteška a PhDr. Pavol 

Mihály.  

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržali sa 0 

 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 

     Starosta obce požiadal hlavného kontrolóra (ďalej ako HK) obce aby predniesol stanovisko 

HK obce k návrhu zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024. HK predniesol svoje stanovisko, kde 

ozrejmil potrebu a dôvody zmeny rozpočtu spolu s dodatočnou zmenou po zverejnení návrhu 

zmeny rozpočtu o položku 637 031 – pokuty a penále. Ozrejmil, že zmena rozpočtu je v súlade 

s legislatívou a odporučil obecnému zastupiteľstvu schváliť zmenu rozpočtu obce č. 1. Poslanci 

OZ nemali doplňujúce otázky a zobrali stanovisko HK na vedomie.  

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 s dodatkom. 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržali sa 0 
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3. Návrh zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 

    Starosta predniesol návrh zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 s dodatkom o položku 

637 031 – pokuty a penále. Ozrejmil dôvody a potrebu prijatia zmeny rozpočtu pre rok 2024. 

Ďalej potrebu čerpania rezervného fondu obce v roku 2024 na základe zmeny č. 1 rozpočtu 

obce, hlavne na mimoriadnu okolnosť čerpania rezervného fondu na vyplatenie náhrady mzdy 

po prehratom súdnom spore. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 dodatkom 

o položku 637 031 – pokuty a penále, čerpanie rezervného fondu obce v roku 2024 na základe 

zmeny č. 1 rozpočtu obce pre rok 2024 s dodatkom, dôvod čerpania rezervného fondu je 

vyplatenie náhrady mzdy po prehratom súdnom spore. 

Hlasovanie: prítomných 9, za 8, proti 0, zdržali sa 1 

 

4. Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

     Starosta obce požiadal hlavného kontrolóra (ďalej ako HK) obce aby predniesol správu 

o činnosti HK za II. polrok 2023. HK predniesol svoju správu o činnosti, kde ozrejmil aj 

niektoré detaily svoje činnosti a na čo bola jeho činnosť primárne zameraná. Obecné 

zastupiteľstvo nemalo doplňujúce otázky a berie na vedomie správu HK. 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

na vedomie bez výhrad a doplnkov. 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržali sa 0 

 

5. Návrh členov do rady školy 

     Starosta predniesol návrh členov do rady školy na základe požiadavky od riaditeľa ZŠsMŠ 

Cerová Mgr. Petra Mihályho. Starosta za obec ako zriaďovateľa navrhol nasledovných členov 

do rady školy: Pavol Chovanec, Ing. Anton Veteška, Rastislav Petráš, Jozef Masár. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje za obec ako zriaďovateľa členov do rady školy: Pavol 

Chovanec, Ing. Anton Veteška, Rastislav Petráš, Jozef Masár. 

Hlasovanie: prítomných 9, za 8, proti 0, zdržali sa 1 

 

6. Zápisy do kroniky obce za rok 2016, 2017 a 2022. 

     Starosta požiadal o vysvetlenie detailov zápisu do kroniky obce kronikárku obce pani 

Malichovú. Kronikárka obce ozrejmila detaily a metodiku zápisov a dôvody zápisov. Obecné 

zastupiteľstvo nemalo doplňujúce otázky a schválilo zápisy. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zápisy do kroniky obce za rok 2016, 2017 a 2022 bez 

výhrad a doplnkov. 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržali sa 0 

 

7. Plat starostu obce 

     Starosta požiadal o slovo zástupcu starostu p. Mihályho aby predniesol návrh platu starostu 

a ozrejmil aj dôvody úpravy platu starostu. Ako dôvod úpravy a zníženia platu starostu je aj 

prehratý súdny spor a s ním súvisiaca náhrady mzdy, ktorú obec musela vyplatiť na základe 

súdneho rozhodnutia.  

     Obecné zastupiteľstvo na základe návrhu PhDr. Pavla Mihályho ako zástupcu starostu 

navrhol plat starostovi Ing. Jánovi Čerešníkovi, v zmysle ustanovení zákona č. 253/1994 Z. z. 
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o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov bez odmien 

s účinnosťou od 01.04.2024. 

Hlasovanie: prítomných 9, za 6, proti 3, zdržali sa 0 

     V čase 17:36 hod, z pracovných dôvodov odišiel zo zasadnutia OZ poslanec p. Pavol 

Chovanec, prítomných zostalo 8 z 9 poslancov OZ. 

 

8. Rôzne  

     Starosta informoval o podanej žiadosti Sandorf s.r.o., so sídlom Prievaly o umiestnení 

predajného stánku – bufet s občerstvením v časti Rozbehy na par. č. 339, ktorá je vo vlastníctve 

obce. Jedná sa o jednoduchý predajný stánok, ktorý je mobilný (nie je trvalo spojený so zemou). 

Poslanci so žiadosťou súhlasia a poverujú starostu na právne úkony s nájomnou zmluvou. 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom časti parc. č. 339, v k.ú. Rozbehy na umiestnenie 

predajného stánku – bufet s občerstvením, spoločnosti Sandorf s.r.o., so sídlom Prievaly 79. 

Zároveň poveruje starostu obce na právne úkony súvisiace s predmetom prenájmu v zmysle 

VZN a zásad hospodárenia s obecným majetkom, ďalej schvaľujú dobu nájmu do konca roka 

2024 s možnosťou predĺženia na základe žiadosti nájomcu na ďalšie obdobie maximálne vždy 

o jeden rok. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

     Starosta informoval o potrebe predĺženia platnosti plánu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja obce pre rok 2024.  

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie platnosti plánu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja obce Cerová pre rok 2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

    Starosta informoval o žiadosti DHZ Cerová o finančný príspevok z rozpočtu obce pre 

organizovanie k príležitosti medzinárodného dňa deti (1.júna) na ihrisku FK za pomoci aj obce, 

FK, prípadne iných organizácií, kde budú pre deti našej obce rôzne atrakcie, sprievodný 

program, rôzne súťaže a ukážky z činnosti nielen DHZ. Predmetná výška príspevku nie je 

pevne stanovená ale je vo výške cca. 2500,- €. Poslanci so žiadosťou súhlasia a výška príspevku 

bude zohľadnená v nasledujúcej zmene rozpočtu.  

     Starosta predniesol žiadosť p. Rastislava Jesenského, bytom Cerová 370 o kúpu časti parcely 

č. 174/22 vo vlastníctve obce. Predmetnou žiadosťou sa zaoberala komisia pre stavby, územné 

plánovanie a životné prostredie pri OZ. Stanovisko komisie je, že predmetnej žiadosti nie je 

možné vyhovieť v plnom rozsahu ale iba z časti a to predajom časti parcely pod garážou vo 

vlastníctve žiadateľa a vysporiadania dotknutých častí okolo pozemku žiadateľa, ktoré má 

oplotené. Presnejšie detaily k potrebe vypracovania geometrického plánu žiadateľom bude 

prizvaný starosta obce, príp. predseda komisie p. Nemec na mieste. A následne sa bude OZ 

ďalej zaoberať predmetným odpredajom časti pozemku. 

 

9. Diskusia  

     V rámci diskusie sa prítomní občania dotazovali a pýtali sa otázky. Čo sa týka výsledkov 

stavu pitnej vody – starosta sa zavial, že bude žiadať o tieto výsledky BVS, a.s. a tieto výsledky 

rozborov vody budú zverejňované na webstránke obce. Ďalej komisia pre stavby, územné 

plánovanie a životné prostredie pri OZ sa bude zaoberať a zaujme stanovisko k možnému 

osadeniu spomaľovacích prahov na niektorých komunikáciách (pri Zvonici na Lieskovom, 
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cestu ku škole a pri bytových domoch), taktiež k oploteniu detského ihriska v časti Lieskové 

a možnej úprave niektorých priechodov pre chodcov dodatočnými svetlami. Starosta obce na 

základe požiadavky sa zaviazal, že bude participovať na spolupráci s okolitými obcami so 

žiadosťou na telekomunikačné spoločnosti na zavedenie optickej siete v obci. Ďalej p. Holásek 

informoval o nie vhodnom parkovaní okolo bytového domu, starosta uviedol, že obyvateľov 

bytového domu pri nasledujúcej schôdzi na to upozorní aby dodržiavali vyhradené parkoviská. 

V rámci diskusie starosta informoval o momentálne prebiehajúcich prácach (jarná údržba, 

oprava zariadení a iné) v obci, pláne prác na najbližšie obdobie a príprave k 700. výročiu osláv 

o prvej písomnej zmienke o obci, ktorá je pripravovaná na 22.júna 2024. K tejto téme sa 

vyjadrila aj komisia pre školstvo, kultúru a šport, ktorá tiež informovala o prebiehajúcich 

prípravách. 

 

10. Uznesenia a záver 

     Na záver zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí. Následne sa pristúpilo k prijatiu uznesení a hlasovaní. 

 

Uznesenie č. 1/2024 

      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia a zapisovateľku Alenu Romanovú – 

pracovníčku obecného úradu, za overovateľov sú určení Ing. Anton Veteška a PhDr. Pavol 

Mihály.  

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 2/2024 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 s dodatkom. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 3/2024 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh zmeny č. 1 rozpočtu obce v roku 2024 dodatkom 

o položku 637 031 – pokuty a penále, čerpanie rezervného fondu obce v roku 2024 na základe 

zmeny č. 1 rozpočtu obce pre rok 2024 s dodatkom, dôvod čerpania rezervného fondu je 

vyplatenie náhrady mzdy po prehratom súdnom spore. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 7, proti 0, zdržali sa 1 

 

Uznesenie č. 4/2024 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

na vedomie bez výhrad a doplnkov. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 
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Uznesenie č. 5/2024 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje za obec ako zriaďovateľa členov do rady školy: Pavol 

Chovanec, Ing. Anton Veteška, Rastislav Petráš, Jozef Masár. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 7, proti 0, zdržali sa 1 

 

Uznesenie č. 6/2024 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zápisy do kroniky obce za rok 2016, 2017 a 2022 bez 

výhrad a doplnkov. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 7/2024 

     Obecné zastupiteľstvo na základe návrhu PhDr. Pavla Mihályho ako zástupcu starostu 

navrhol plat starostovi Ing. Jánovi Čerešníkovi, v zmysle ustanovení zákona č. 253/1994 Z. z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov bez odmien 

s účinnosťou od 01.04.2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 5, proti 3, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 8/2024 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom časti parc. č. 339, v k.ú. Rozbehy na umiestnenie 

predajného stánku – bufet s občerstvením, spoločnosti Sandorf s.r.o., so sídlom Prievaly 79. 

Zároveň poveruje starostu obce na právne úkony súvisiace s predmetom prenájmu v zmysle 

VZN a zásad hospodárenia s obecným majetkom, ďalej schvaľujú dobu nájmu do konca roka 

2024 s možnosťou predĺženia na základe žiadosti nájomcu na ďalšie obdobie maximálne vždy 

o jeden rok. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

Uznesenie č. 9/2024 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie platnosti plánu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja obce Cerová pre rok 2024. 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržali sa 0 

 

 

 

 

  Ing. Ján Čerešník, v. r. 

                 starosta obce 

Overovatelia :    Ing. Anton Veteška                      ............................ 

                PhDr. Pavol Mihály                     ............................ 

Zapísala :  Alena Romanová 


